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Rada Miejska w Lipsku 
 

Protokół nr XXVI/2020 

XXVI Sesja w dniu 21 września 2020  

Obrady rozpoczęto 21 września 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:33 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Mirosława Urszula Jabłońska 

3. Cezary Krukowski 

4. Marcin Lenart 

5. Jan Zbigniew Łepecki 

6. Andrzej Łyjak 

7. Roman Madejski 

8. Włodzimierz Marian Marek 

9. Włodzimierz Adam Misiak 

10. Andrzej Nowak 

11. Michał Hubert Patyk 

12. Iwona Bożena Przepiórka 

13. Łukasz Sajdak 

14. Marian Szymczyk 

15. Witold Józef Wypchło 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Jacek Wielorański - Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko  

2. Anna Woźniak - Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko 

3. Artur Dygas - Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko, Członek Zarządu Powiatu Lipskiego 

4. Grzegorz Kusio -  Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego 

1. Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady XXVI sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych. 

2. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian 

Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz 

Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 
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NIEOBECNI (4) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXV/2020 z sesji w dniu 14 sierpnia 2020r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia Protokołu Nr XXV/2020 z sesji w dniu 14 sierpnia 2020r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian 

Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz 

Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak 

Protokół XXV/2020 z sesji w dniu 14 sierpnia 2020r. przyjęto jednogłośnie. 

5. Podjęcie uchwał: 
a) Uchwała Nr XXVI/147/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego położonego w budynku przy ul. Rynek 34 w Lipsku 

Grzegorz Kusio wyjaśnił, że uchwała dotyczy dzierżawy na okres 10 lat lokalu znajdującego 

się w Lipsku przy ul. Rynek 34. Nieruchomość ta zostanie oddana w najem w celu 

zlokalizowania bankomatu. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXVI/147/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego położonego w budynku przy ul. Rynek 34 w Lipsku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian 

Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz 

Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

b) Uchwała Nr XXVI/148/2020 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020-2025 

Grzegorz Kusio przedstawił cel wieloletniego programu gospodarowania zasobem 

mieszkaniowym Miasta i Gminy Lipsko, którym jest wdrożenie polityki gospodarowania 

zasobem mieszkaniowym, zwiększenie możliwości zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych 

osób zakwalifikowanych do przydziału lokalu komunalnego bądź do najmu socjalnego, 

poprawy stanu technicznego mieszkaniowego zasobu gminy poprzez prowadzenie właściwej 

polityki remontowej określonej na podstawie rzeczywistych potrzeb remontów i modernizacji 

zasobu mieszkaniowego oraz planów remontów na kolejne lata, wprowadzenie zasad polityki 

czynszowej, oraz poprawa jakości zarządzania mieszkaniowym zasobem gminy. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXVI/148/2020 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020-2025.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian 

Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz 

Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

c) Uchwała nr XXVI/149/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020-2026 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały nr XXVI/149/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady Miejskiej 

w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lipsko na lata 2020-2026.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian 

Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz 

Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

d) Uchwała Nr XXVI/150/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko wytłumaczył charakter zmian, które 

wynikają z wprowadzenia środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 pozyskanych w 

ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 521.889zł. Dotację celową z 

budżetu państwa stanowi zwrot części wydatków  majątkowych wykonanych w ramach 

funduszu sołeckiego w 2019 r., w kwocie  44.979zł. Dokonano także zmiany klasyfikacji 

budżetowej dochodów i wydatków dotyczących zadania inwestycyjnego ,, Modernizacja 

stadionu sportowego w Lipsku” z rozdziału 92601 ,,Obiekty sportowe” na rozdział 92695 

„Pozostała działalność”. Są również zmiany w oświacie, które nie skutkują finansowo. W 

ramach oszczędności część  szkół podpisało z pracownikami obsługi umowy zlecenia.  

Zwiększono kwoty na remonty dróg gminnych. Zadanie pn ,, Przebudowa drogi gminnej             

nr 190325W na odcinku Huta – Wólka Krępska” środki zostaną przeznaczone na wykonanie 

robót budowlanych polegających na położeniu nawierzchni asfaltowej na odcinku o długości 

350m (od strony Huty). Zwiększono także kwotę środków na zdanie „Budowa chodnika przy 

drodze gminnej nr 190309W w miejscowości Babilon” o kwotę 100 tys. zł. Zmiana związana 

jest ze zwiększeniem zakresu robót polegających na wykonaniu chodnika przez całą 

miejscowość Babilon. Zwiększono kwotę środków na wydatki remontowe Urzędu Miasta i 

Gminy o kwotę 23.000zł. Środki te planuje się przeznaczyć na wymianę stolarki okiennej i 

drzwiowej w pomieszczeniach Urzędu Stanu Cywilnego oraz przebudowę wejścia do 

budynku od strony południowej.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXVI/150/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta 

i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian 

Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz 

Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

e) Uchwała Nr XXVI/151/2020 w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania 

wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości 

nieczystości ciekłych 

Grzegorz Kusio, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego przedstawił powody podjęcia uchwały. Powiedział, że będą przeprowadzone 

kontrole zbiorników bezodpływowych na terenie gminy. Ustawa o utrzymaniu czystości i 

porządku mówi o tym, że właściciele nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych są obowiązani do udokumentowania w formie umowy 

korzystania z usług wykonywanych przez: gminną jednostkę organizacyjną lub przedsiębiorcę 

posiadającego zezwolenie na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. Ustawa mówi też o tym, że  

rada gminy może uchwałą określić inne sposoby dokumentowania wykonania tych 

obowiązków. Dzięki podjęciu takiej uchwały mieszkańcy będą mogli wybrać dowolny 

podmiot bez konieczności zawierania umowy wystarczy, że udokumentują wykonanie 

obowiązku pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych przez 

okazywanie rachunków, faktur VAT lub dowodów zapłaty za usługi wystawionych 

każdorazowo po wykonaniu usługi przez gminną jednostkę organizacyjną lub uprawnioną do 

tego firmę. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXVI/151/2020 w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania 

wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości 

nieczystości ciekłych.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian 

Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz 

Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

6. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 
Włodzimierz Adam Misiak, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o planowane ujęcie 

wody w Leszczynach, czy projekt będzie obejmował Maziarze, Borowo, Krępę Kościelną, 

Krępę Górną i czy później ta nitka będzie się łączyć z Józefowem. 

Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku poinformował zebranych o  spotkaniu           

z mieszkańcami Babilonu, zapytał dlaczego przepust między posesjami Pana Zugaja i Pana 
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Spyta nadal nie jest naprawiony.  Dlaczego to trwa tak długo? Radny zadał także pytanie o 

możliwość położenia progu zwalniającego w miejscowości Babilon w celu ograniczenia 

prędkości na tamtym odcinku. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko  odpowiedział, ze jeśli chodzi o 

zwodociągowanie miejscowości Leszczyny, Borowo, Huta, Maziarze i Krępa to jest 

wykonana  dokumentacja na ujęcie wody w Leszczynach, która po ocenie i analizie  jest 

zmieniana i dostosowywana w taki sposób,  by jej wydajność spowodowała, aby można było 

zaopatrzyć w wodę również  inne tereny. Będzie poprowadzona nowa nitka wodociągu, która 

zepnie się z ujęciem wody w Katarzynowie.  Ujęcie wody w Katarzynowie będzie wyłączone, 

sam budynek i ujęcie będzie przystosowane  do tego by  było przepompownią i by tę wodę 

dalej można było tłoczyć do tych miejsc, gdzie obecnie woda z Katarzynowa płynie. Będzie 

wykonywana dokumentacja by poprowadzić wodociąg do Krępy po stronie północnej i 

Nowej Wsi. Również z Józefowa będziemy schodzić w dół by zaopatrzyć w wodę tereny 

znajdujące się popołudniowej stronie Krępianki, czyli  Sewerynów, Boży Dar, Krępę i te 

wodociągi mają się ze sobą spiąć. Docelowo trzy ujęcia będą ze sobą spięte i w przypadku 

konserwacji czy awarii któregoś  z nich,  pozostałe będą tę wodę tłoczyć. Inwestycja będzie 

rozplanowana na kolejne lata. Cały projekt będzie realizował Zakład Usług Komunalnych            

w Lipsku. Prowadzona jest analiza finansowa tego zadania. Planujemy, że w następnym roku 

będzie ogłoszony przetarg na wykonanie dokumentacji i dojdzie do realizacji zadania w 

systemie wieloletnim.  Rozstrzygnął się przetarg w miejscowości Śląsko, jest tam krótki 

odcinek do zrealizowania  i będzie to wykonane w tym roku. Burmistrz dodał, że będziemy 

się starać by do końca kadencji woda popłynęła do jak największej liczby mieszkańców. Jeśli 

będzie taka potrzeba będziemy musieli  dokapitalizować Zakład Usług Komunalnych w 

Lipsku,  by te zadania były realne do wykonania.  Następnie Burmistrz odniósł się do pytania 

Pana Radnego Krukowskiego i wyjaśnił, że byli szukani wykonawcy do naprawienia 

przepustu w Babilonie, ale wszyscy po jakimś czasie rezygnowali z wykonania.  Grzegorz 

Kusio, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia Komunalnego 

uzupełniając wypowiedź Burmistrza powiedział, że rozmawiał z potencjalnym wykonawcą w 

zeszłym tygodniu. Ma on przesłać ofertę na połączenie przepustu ze strefą nadrzeczną w 

postaci rurociągu ze studnią rewizyjną. Dodał, że dzisiaj ma spotkanie z kolejnym 

wykonawcą. Z powodu zmiany koncepcji z kanału otwartego żelbetowego na rurociąg 

zamknięty musimy przeprowadzić nowe rozpoznanie wśród wykonawców. Cenowo jest to dla 

nas na razie nie do przyjęcia i musimy szukać dalej.  

Jacek Wielorański powiedział, że ma nadzieję, że w tym roku problem zostanie rozwiązany. 

Przepust zostanie ponadto zabezpieczony barierkami, dla zwiększenia bezpieczeństwa. 

Następnie Burmistrz odniósł się do kolejnego pytania Radnego Krukowskiego w sprawie 

spowalniaczy na drodze informując, że sytuacja zostanie przeanalizowana. 

Artur Dygas, Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko zabrał głos i poinformował o akcji „Polska 

pod biało-czerwoną flagą” ogłoszonej przez Premiera Mateusza Morawieckiego. Samorządy z 

całego kraju mogą ubiegać się o grant w wysokości 4 tys. złotych na zakup masztu, na którym 

można wywiesić flagę narodową. Na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy Lipsko 

znajduje się link, pod którym jest ankieta do wypełnienia. Każda wypełniona ankieta jest jak 

oddany głos. W przypadku naszej gminy wystarczy 100 głosów. Sekretarz prosił o 

poinformowanie mieszkańców o akcji. 
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7. Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący 

                                                                                          Rady Miejskiej w Lipsku 

                                                                                                   Marcin Lenart 

 

 

  

  

 

 


